
Dagsorden/referat 
For møde i skolebestyrelsen for Skolen på Herredsåsen  
mandag den 28.02.2005 kl. 19.20  
 
Sted: Mødelokale 1+2 
 
Medlemmer: Huwaida Khalil, Birthe Petersen, Birgitte Olsen, Anne Fabricius, 
Anne Larsen, Inge Andersen, Jens Jonassen, Viggo Kjær, Hans Jakob 
Madsen, Claus Bülow, Svend Olesen, eleverne Anne Sophie Bagge og Maria 
Jensen. 
Gæster: Solveig Hansen, Bente Petersen.  
 
Fraværende 
Huwaida Kahlil, Birthe Petersen, Anne Larsen, Svend Olesen, Anne Sophie 
Bagge.  
 

 
Dagsorden der offentliggøres 

 
 
17.01.01. 
262. Godkendelse af dagsorden. 

 Dagsordnen godkendt. 
 
 

17.01.01. 
263. Godkendelse af referat (medsendes) 

Referatet er godkendt.. 
    
 
 
17.07.00. 
264. Kontaktforældremødet. 

Dagsorden.  
Efterretningssager: 
 Stjålne mus 
 Legeplads ved Hus 1 
 Ringeklokke ved Hus 1 
 Mobil-politik 
 Orientering om Mils, hvor langt er vi. 
 Stoffer i overbygnigen 
 Integrationspolitik 

Emner til drøftelser: 



 Flere test, -Pisa undersøgelserne 
 Sikker skolevej 
 Forældreinddragelse i skolens hverdag 

Hvem deltager fra bestyrelsen? 
Anne F, Jens J, Viggo, m.fl. 

  
 
17.02.00.Ø 
265. Skolens økonomi. 
 Orientering vedr. årsopgørelsen fra forvaltningen. 
 
 
17.02.14. 
266. Skolens vision (tilrettet oplæg medsendes) 
 Tilrettet oplæg uddelt. Taget til efterretning. 
 
. 
17.01.04. 
267. Mål- og rammestyring 

- hvordan går det med det? 
Oplæg fra forvaltningen uddelt på mødet. Gennemgået. Claus Bülow 
og Anne Fabricius formulerer et høringssvar. Høringssvaret skal 
rumme en bemærkning om at ressourcer skal modsvare de reelle 
udgifter, samt at et mindretal mener aftalen bør vente til 2007 
(kommunesammenlægningen) 

  
 
17.02.25. 
268. Skoleårets planlægning. 
 Skolens normeringsberegning blev gennemgået.  

Timefordelingsplanen drøftes på næste møde, efter udtalelse fra 
lærermødet og SU. 

  
 
17.01.01. 
269. Meddelelser 

 Elevrådet  
Intet at berette. 
 
 Skolebestyrelsen 
Henvendelse vedr. manglende livreddere i svømmehallen til 
skolernes svømmeundervisning. Henvisning til FRO. Anne 
Fabricius henvender sig til forvaltningen. 



 Skolelederne  
Lokalplansforslag skal drøftes næste gang. 
 
 Pædagogisk Råd 
Møde vedr. læringsstile og Mils. Erfaringsudveksling. 

 
 SFO 
Der nedskæres med en halv stilling. Resurserne i ferierne 
optimeres ved at børnene skal tilmeldes. Der ønskes ekstra 
ressourcer til tosprogede børn.  
 
 DLF-tillidsrepræsentant 
Viggo er genvalgt som tillidsmand for de næste to år. 
Der er ny overenskomst. 
Ikke ny tjenestetidsaftale. 

 
 Kantinen 
Intet at bemærke. 

   
 

 
270. Eventuelt. 

Intet at bemærke. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


